
Miljø- og Fødevareudvalget

Til: Miljø- og fødevareministeren

Dato: 11. december 2017

I et kommende samråd ønsker udvalget en drøftelse af følgende spørgsmål:

MOF alm. del

Samrådsspørgsmål X
Vil ministeren i forlængelse af MOF alm. del - spørgsmål nr. 141-143 og
146-147 oplyse, hvordan ministeren agter at følge op på oplysninger om, at
Hjarnø Havbrug har opdrættet sølvlaks uden de rette tilladelser og at sølvlaks
fra havbruget er endt i naturen?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Christian Rabjerg Madsen (S).

På udvalgets vegne

Pia Adelsteen
formand
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